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ger tåler langt strengere sanksjoner fra 
myndighetene hvis Helfo-bestemmel-
sene ikke overholdes. Regelverket er 
forståelig, det er ingen grunn til å ikke 
overholde det, ble det sagt.

Valg
Ralf Husebø fra Rogaland Tannlegefo-
rening ble gjenvalgt som leder av Sen-
tralt næringsutvalg (SNU), mens Anne 
Kristine (Tine) Solheim fra Sør-Trønde-
lag Tannlegeforening ble valgt til nest-
leder. Maren Bjerregaard fra Oslo Tann-
legeforening ble valgt som styremed-
lem, mens Bård Anders Hagen fra 
Finnmark Tannlegeforening ble valgt 
som varamedlem.

NTF orienterte
NTFs president, Camilla Hansen Stein-
um, og visepresident, Gunnar Amund-

sen, orienterte om saker foreningen er 
engasjert i for tiden. Dette er en ufor-
mell gjennomgang av saker i ulike sta-
dier i arbeidsprosessen i foreningen, og 
ingen konklusjoner er trukket.

Presidentskapet gjorde rede for 
arbeidsprogrammet som legges frem for 
representantskapsmøtet i desember, og 
la vekt på at programmet kombinerer 
strategi og arbeid.

Videre fortalte de at foreningen har 
oppmerksomhet rettet mot utviklingen 
i dannelsen av kjeder. Per i dag arbei-
der syv prosent av norske tannleger, 
i antall cirka 300, i kjeder.

Presidentskapet orienterte om at det 
kommer en ny kvalitetshåndbok, som 
nå er godkjent, og som de roste som et 
solid stykke arbeid.

Tannhelseforsikring er et annet aktu-
elt tema. Det er kommet flere tilbydere. 

NTF har ikke sett noe i forsikringstil-
budene som tilsier at disse bør anbefa-
les overfor pasienter.

Tannlegedekningen var neste tema. 
Hva er konsekvensen for markedet ved 
en eventuell overproduksjon? NTF 
ønsker ikke å redusere antall tannleger 
som utdannes i Norge. Antallet som 
utdannes i utlandet kan foreningen 
vanskelig påvirke. Det er et ønske fra 
norske myndigheter at nordmenn tar 
utdanning i utlandet. Et eventuelt 
strammere arbeidsmarked vil kanskje 
gjøre at antallet som tar utdanning 
i utlandet vil regulere seg selv? Poten-
sielle problemer med tannleger utdan-
net i utlandet er at de har dårlig kjenn-
skap til norsk regelverk. NTFs erfaring 
er at norske myndigheter har liten for-
ståelse for denne problemstillingen.

Mot slutten nevnte presidentskapet 
tendensen til at det blir flere ansatte 
tannleger i privat sektor, og at NTFs 
advokater ikke kan representere både 
arbeidsgiver og arbeidstaker i eventu-
elle rettsoppgjør, selv om begge er 
medlem. NTFs advokater kan, med 

andre ord, ikke gå i retten mot hveran-
dre.

Presidentskapet nevnte også at det er 
en økende tendens til at tannleger kjø-
per hjelp til å markedsføre seg i sosiale 
medier. Her er det viktig å vite at det er 
særskilte regler for hvordan helseperso-
nell kan markedsføre seg. For øvrig er 
det ingen regler som sier at en ikke kan 
drive markedsføring, så lenge markeds-
føringen er saklig og nøktern og ellers 
følger reglene.

Det aller siste som ble nevnt er at EUs 
forordning for personvern, GDPR, blir 
en del av norsk lov fra og med 2018.

Ellen Beate Dyvi

Ralf Husebø (Rogaland) er gjenvalgt som leder og Anne Kristine (Tine) Solheim (Sør-Trønde-
lag) er valgt til ny nestleder i SNU. De nyvalgte styre- og varamedlemmene, henholdsvis Ma-
ren Bjerregaard (Oslo) og Bård Anders Hagen (Finnmark) var ikke til stede under næringspo-
litisk forum. Foto: Ellen Beate Dyvi.
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